

Campus & Hostel entry procedures for UAEU Students

Green pass is a requirement to enter UAE University Premises

Vaccinated students

Students who have taken 2 dose vaccine from any type. That is approved by UAE as well as its boosters, and who have their Al Hosn App **GREEN** is allowed to enter

All who have 2 doses of any approved vaccine and its boosters, should do a PCR test every 30 days in order to stay **GREEN** on Al Hosn App

Students excluded from Vaccine

students excluded from Vaccines are allowed to enter as long as the Al Hosn App is showing **GREEN**

students excluded from Vaccines are requested to do a PCR test every 7 days in order to stay **GREEN** on Al Hosn App

Students Not vaccinated & Partially Vaccinated

A negative PCR test result is required every 48 hours with a **green pass**

Students Whose Al Hosn App is showing Grey Due to expired PCR results are not allowed to enter the University Premises.

You can contact us through the following email and phone:

Email: fmdhs@uaeu.ac.ae,

Tel: 037134033 - 037136888

إجراءات دخول الطلبة للحرم الجامعي والسكن

الممرور الأخضر شرط لدخول مرافق جامعة الإمارات العربية المتحدة

فئة المطعمين من الطلبة

يسمح بدخول الحاصلين على جرعتين من لقاح كوفيد - 19 معتمد في الدولة، والجرعات الداعمة، والذين تظهر صفتهم في تطبيق الحصن باللون **الأخضر**

يلتزم جميع الحاصلين على جرعتين من أي لقاح كوفيد معتمد والجرعات الداعمة له بإجراء فحص PCR كل 30 يوماً، وذلك لضمان استمرارية ظهور صفتهم في تطبيق الحصن باللون **الأخضر**.

فئة الطلبة المستثنين من التطعيم

يسمح للفئات المستثناة من التطعيم بالدخول ممن تظهر صفتهم في تطبيق الحصن باللون **الأخضر**.

تلتزم الفئة المستثناة بإجراء فحص PCR كل 7 أيام، وذلك لضمان استمرارية ظهور صفتهم في تطبيق الحصن باللون **الأخضر**.

فئة غير المطعمين والمطعمين جزئياً من الطلبة

يجب عليهم إبراز نتيجة سلبية لفحص PCR لا تتجاوز مدته 48 ساعة في تطبيق الحصن مع الممرور **الأخضر**.

يمنع دخول الطلبة الذين تظهر صفتهم في تطبيق الحصن باللون الرمادي للجامعة، نظراً لانتهاؤ فحص الPCR الخاص بهم.

لاستفساراتكم يمكنكم التواصل من خلال البريد الإلكتروني والهاتف التالي:

البريد الإلكتروني: fmdhs@uaeu.ac.ae
الهاتف: 037136888 – 037134033